
29.Januar 2014 

Nyt fra E/F Kajkantens bestyrelse                                               

Ejerforening Kajkantens bestyrelse har afholdt ordinært bestyrelsesmøde tirsdag d. 21. 

Januar 2013. Følgende punkter var på bla. dagsordenen: 

 Bestyrelsen forbereder den kommende generalforsamling, som finder sted tirsdag 

d. 29. april 2014. 

 Bestyrelsen har nu overgivet tegninger og godkendelser m.v. til JM vedr. flytningen 

af skraldeskuret. Flytningen forventes at ske til foråret. 

 Bestyrelsen forsøger stadig at få JM til at udskifte det sidste jord på pladsen mod 

Syd. Mulighederne vurderes som små. Ny pris for jordarbejde og hækplantning er  

modtaget. Det er dyrt. Beslutningsforslag udarbejdes til Generalforsamlingen.  

 Bestyrelsen afventer stadig  - via Rådgiver - dokumentation for de udførte arbejder 

omkring vinduerne. 

 Bestyrelsen vil indgå en længerevarende kontakt på indkøb af fællesel, da prisen 

vurderes som billig for øjeblikket.  

 Der er er i øjeblikket en problematik med 8-10 defekte energimålere(varme) hos 

flere beboere. De defekte energimålere udskiftes. Problematikken undersøges. 

 Bestyrelsen har haft det årlige opfølgningsmøde med Ejendomsvirke. Flere 

forbedringspunkter blev drøftet. 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen for Kajkanten 

 


